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BARDO  (inf.  wł.).  Ciągnie  się  w  czasie  zakończenie  uchwalenia  studium  i  planu
zagospodarowania przestrzennego dla tego miasteczka. Z chwilą, gdy to się stanie czytelne
będzie, które jego rejony są przewidziane do wykorzystania na zabudowę mieszkaniową,
usługową czy produkcyjną. Burmistrz Krzysztof Żegański deklaruje, że tak ważny dokument
dla życia gminy wreszcie ujrzy światło dzienne. Włodarz zapewnia równocześnie, że kto
zamierza w Bardzie lub gminie zainwestować, na pewno uczyni to bez problemu.

Nowym obszarem zabudowy jest rejon ulicy Polnej i sąsiednich

Największe zainteresowanie wzbudzają tereny przewidziane pod domy jednorodzinne. W rejonie ulic
Kościuszki i Jagiellońskiej w Bardzie zarezerwowano na ten cel spory obszar, na którym wykroi się
kilkadziesiąt działek, w tym na segmenty wielorodzinne. Ich sprzedaż powinna ruszyć w roku 2021,
ale wcześniej gmina zadba o doprowadzenie niezbędnych mediów. Zrobi więc tak, jak w przypadku
kilku  prywatnych  obszarów,  gdzie  z  racji  ich  zabudowy  mieszkalnej  zainwestowała  w  sieć
wodociągową i kanalizacyjną oraz budowę dróg. Tego przykładem jest choćby rejon ulic: Polnej,
Wrzosowej i Chabrowej.

Samorząd liczy na finansowe wsparcie ze strony Funduszu Dróg Samorządowych. Jeśli je uzyska, to
zamierza przebudować ciągi komunikacyjne w większym skupisku mieszkańców, jakim jest osiedle
przy ulicach: Jagiellońskiej, Mickiewicza i Kościuszki. Przedsięwzięcie oszacowano na około 4 mln zł.
 

- Widzę również bardzo duże zainteresowanie budownictwem indywidualnym na terenach wiejskich.
Ruch w tym względzie obserwuję w Potworowie czy Brzeźnicy - mówi K. Żegański. - Tym samym
poprawia się standard zamieszkania oraz wizerunek miejscowości.
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